

Title (en)

Device for positioning a flap

Title (de)

Rollladen-Positioniervorrichtung

Title (fr)

Dispositif de positionnement de volet

Publication

**EP 2690239 A1 20140129 (FR)**

Application

**EP 13178117 A 20130726**

Priority

FR 1257309 A 20120727

Abstract (en)

The device (1) has a corner plate (3) whose surfaces (5, 7) are arranged approximately perpendicular to each other. One of the surfaces includes side cheeks (19, 21) perpendicularly extending according to formation direction of the other surface. The latter surface has a set of openings (11) formed longitudinally to retain a hook (13) to be inserted. A lid (14) prevents extraction of the hook inserted in the openings when the lid is in folded position. The lid is placed between the side cheeks that close side openings of the corner plate in the folded position.

Abstract (fr)

Dispositif de positionnement de volets (1) comprenant : - une plaque cornière (3) comprenant une première face (5) et une deuxième face (7) sensiblement perpendiculaires, la première face (5) comprend des joues latérales (19, 21) s'étendant perpendiculairement suivant la direction de la deuxième face (7), la deuxième face (7) présentant une pluralité d'orifices (11) placés longitudinalement, pour recevoir un crochet (13) apte à être inséré dans un des orifices (11), - un abattant (14) destiné à empêcher l'extraction du crochet (13) inséré dans un des orifices (11) quand il est en position rabattue, caractérisé en ce que l'abattant (14) en position rabattue est disposé entre les joues latérales (19, 21) fermant des ouvertures latérales de la plaque cornière (3).

IPC 8 full level

**E05C 17/14** (2006.01); **E06B 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05C 17/14** (2013.01); **E06B 9/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2920175 A1 20090227 - BRUN ANDRE [FR]
- [A] EP 0940536 A1 19990908 - TORDO BELGRANO SOCIETE ANONYME [FR]
- [A] FR 2547852 A1 19841228 - ROSA FERMETURE SA [FR]
- [A] US 1422680 A 19220711 - DONALD DONALD

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2690239 A1 20140129**; FR 2993916 A1 20140131; FR 2993916 B1 20141010

DOCDB simple family (application)

**EP 13178117 A 20130726**; FR 1257309 A 20120727